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Το γάλα της μάνας είναι φάρμακο (Γέροντος 
Παϊσιου)
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Όταν γεννήθηκε το παιδί μου, ακούγαμε από γιατρούς, φίλους, συγγενείς διάφορες 
απόψεις για το θηλασμό. Οι πιο πολλοί είχαν τη γνώμη, και μας πίεζαν, να 
σταματήσει ο θηλασμός σε λίγους μήνες. Ο γέροντας είχε διαφορετική άποψη και 
την εξέφραζε κιόλας έντονα. Όταν τον ρώτησα σχετικά είπε: (περισσότερα…)
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